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Styrelsemöte SMC Örebro län den 21/5 2024 Nr 6 verksamhetsåret 2024. 
 

 

Tid: kl. 18.00 

Plats: Idrottens hus Karlsgatan 28 Örebro 

 

§1 Ordförande öppnar mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 2 Närvarande: Pia Westlund, Claes Carlsson, Stefan Heidgren, Anders 

Johansson, Rickard Wärme, Felix Isaksson, Joacim Sandqvist, Ted Ekblom 

Förhinder: Minna Case, Hampus Brunstedt 

§ 3 Till justerare av dagens protokoll valdes Stefan Heidgren och sista 

justeringsdag den 27/5-24. 

§ 4 Dagordningen godkänds med tillägg. 

§ 5 Föregående mötesprotokoll har gåtts igenom och lades till handlingarna. 

§ 6  Rapporter/orientering om vad som hänt sedan sist från 
aktivitetsansvariga:  

a) Anders rapporterade att banken kräver gränser för hur mycket de som är 
utsedda får ansvara för, det gör att fullmakten inte riktigt är klar. 

b) Event på Micke Marin och Carlbarks har Ted rapporterat skriftligt om. 
c) Anders rapporterade från Poker Run 18/5. 177 sålda startkort, ca. 110 

startande. Det gav 7682,50 kr till Kumla funktionshindrades motorklubb. 
d) Pia rapporterade från NTF teamsmöte 15/5. Gav inte så mycket, gick mest 

igenom statistik. 

 

§ 7           KUA/MCT Rapporter:  

a) Felix rapporterade att avrostning på Ytongbanan 27/4 blev inställd på 

grund av snö. Ytongbanan var vänliga och krediterade banhyran trots sen 

avbokning. 

b) Pia rapporterade från tjejkursen den 16/5. 8 deltagare på kursen. 

c) Knix 2/6. Alla funktionärer är anmälda. 

d) Diskuterades bidrag till instruktörsaktiviteter hos angränsande län, ska 

undersökas mer. 

e) Instruktörsvästar har kommit ut med feltryck. Har i huvudsak inte drabbat 

Örebro. 

f) KUA ska fråga riks om MCT mail-adressen ska bytas till KUA. 

 
§ 8 Nya (inkomna) ärenden:  

a) Uppdaterad blankett för rabattavtal finns på hemsidan. 
b) Nytt rabattavtal på Skybar på Svampen. 
c) Anders informerade att SMC Örebro har MS Office. 
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§ 9            Kommande aktiviteter:  

a) Vi ska ställa ut på Tåppendagen event på Ytongbanan 25/5. 
b) Nästa möte 17/6 är sommaravslutning Pia kollar om vi kan ta mötet på 

Sörens vedugn eller Tybble restaurang. 
c) Föreningsdagen i stadsparken 6/6 kl. 11-15. 
d) Sportbike 90´s Revival i Nora 8/6 kl. 10-15. 

 
§10           Årshjul:  

a) Ansökan om Regionsbidraget är nästan färdigt och ska skickas in så fort 
vi får sista uppgifterna från kansliet. 

 

§11 Ekonomi:   

a)  Anders rapporterade om dagsläget. 

b)  Vi har fått en kredit på hyran för Ytongbanan. 

c)  Distriktstian är på väg att utbetalas. 

d)  Stefan rapporterade att han har kontaktat banken för att diskutera ränta 

och dom ska ta en ny kontakt i juni. 

 

§12 Webbsidan:  

a) Stoppdatum MC-folket: Nästa stoppdatum 27/5 och utgivning vecka 25. 

Websidan är uppdaterad. 

 

§13 Övriga frågor:  

Inga övriga frågor. 

 

§14 Nästa möte: måndag 17/6-24 kl.18.00. 

 

 

§15     Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

                                                                                                       

 

 

 

________________________             _________________ 

       Ordförande                                                                               Sekreterare 

                                        ____________________ 

                    Justerare 

      

 

 

 


